EAST MEETS WEST

| 容 | 中 |

Application Documents Checklist

入学申请材料清单

Application doucuments for non-Chinese passport holder

- 1. A photocopy of the student's passport
- 2. A photocopy of the student's Birth Certificate
- 3. A photocopy of the student's Travel Document or Chinese Visa page
- 4. A photocopy of the student's Residence Permit (if available)
- 5. A photocopy of the father's and mother's passport (non-Chinese passport holder) or Chinese ID
- 6. A photocopy of the father or mother's foreign visa if both parents do not have a non-chinese passport
- 7. A certificate that shows either of the parents work or live in Henan Province
- 8. Parent Statement (to be completed in the Application Checklist)
- 9. Student Self-Reflection and Teacher Recommendation (for students in G3 and above only)
- 10. Original medical examination for admission or certificate of transfer (for Early Year Students only)
- 11. Evaluation sheet on vaccination status (for Early Year and Primary Year students only)

持外籍护照入学申请材料:

- 1. 学生护照扫描件
- 学生出生证扫描件
- 3. 学生旅行证或有效入境签证扫描件
- 4. 学生居留许可扫描件(如有)
- 5. 父亲和母亲护照及有效入境签证(外籍)或身份证(中国籍)扫描件
- 6. 父母其中一方学生护照国签证扫描件(若父母均为中国籍需提供)
- 7. 父母其中一方在河南省内的工作证明或居住证明原件
- 8. 家长陈述信(在入学申请系统中完成)
- 9. 学生自述信及教师推荐信(三年级以上学生需提供,并在入学系统中填写提交)
- 10. 入园体检或转院证明(幼儿园入学需提供)
- 11. 疫苗查验单(幼儿园及小学入学提供)

4th Longteng Street and Chaoyang Road, Zhengdong New District,

